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Zebranie Rady Rodziców 

Data: 1 kwietnia 2025 
Godzina: 17:30 
Miejsce: Sala 203 
Obecność: 23 osoby, w tym 19 uprawnionych do głosowania 

 

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

Przywitanie i sprawdzenie obecności (lista obecności w osobnym załączniku) 

Pani Dyrektor rozpoczęła zebranie od podsumowania wyzwań organizacyjnych na nadchodzącym rok 

szkolny 2025/2026, w tym w szczególności: 

● Rekrutacja do klas pierwszych – liczne zgłoszenia i konieczność utworzenia 4 oddziałów 

● Zwiększenie liczby oddziałów – w następnym roku szkolnym w klasach 4-8 będzie 21 

oddziałów; o dwa więcej niż w aktualnym – łącznie w szkole szacuje się, że będzie się uczyć 

700 uczniów;  

● Kadra nauczycielska: w związku z koniecznością zwiększenia liczby oddziałów szkoła 

prowadzi rekrutacje nauczycieli matematyki, niemieckiego, historii, informatyki 

● Zmiany w zajęciach religii – omówienie zmian w przepisach; religia będzie musiał być w 

planie na początku lub na końcu, chyba, że w ramach klasy jest 100% frekwencja (u nas na 

ten moment są 2 takie klasy), wtedy może być w środku dnia; jeśli chodzi o klasy, w których 

jest mała frekwencja dopuszcza się możliwość łączenia klas 

● Nowy przedmiot Edukacja Zdrowotna – Edukacja do życia w rodzinie zostanie zastąpiona 

nowym przedmiotem Edukacja Zdrowotna; zakres i program tych zajęć jak tylko będzie znany, 

zostanie przekazany rodzicom 

● Języki obce – od klasy 5 będzie dodatkowo język niemiecki; hiszpański będzie kontynuowany 

tylko w klasach, które mają go aktualnie; nie ma możliwości zwiększenia godzin 

hiszpańskiego ze względu na brak dostępności nauczyciela 

● Przygotowania do egzaminu ósmoklasisty – wyniki egzaminów próbnych będą znane po 7 

kwietnia. Zasygnalizowano problem z odsłuchem w trakcie egzaminu z języka angielskiego; 

Pani Dyrektor wyjaśnił procedurę jaka ma zastosowanie na egzaminie właściwym i zapewniła 

ze w przypadku wystąpienia problemu z nagraniami, zostanie zagwarantowana inna płyta; 

dotychczas nie było takich problemów technicznych, a sprzęt który będzie wykorzystywany 

na egzaminie jest wysokiej jakości 

● Przypomnienie kalendarium roku szkolonego – przed nami jeszcze sporo imprez szkolnych; 

oceny proponowane do 9-06; oceny uzyskane do 16-06; zakończenie roku szkolnego 27-06 

● Pierwsza pomoc – w szkole realizowane są szkolenia z pierwszej pomocy  

 

W kolejnej części spotkania głos zabrała Skarbniczka RR przypominając o wpłatach na Radę Rodziców: 

● Informacja dla poszczególnych klas o wysokości wpłat 



● Prośba o przekazanie informacji, czy Skarbnicy czekają jeszcze za wpłatami, czy już nie 

czekają i wtedy proszę się zgłaszać o zwrot w przypadku przekroczenia pułapu 80% 

● Dobrze by było zakończyć wpłaty do końca maja 2025, żeby sprawnie zrealizować zwroty w 

czerwcu 2025 

Następnie Przewodniczący Rady Rodziców przeszedł do rozpatrzenia wniosków o dofinansowania 

wycieczek i nagród dla laureatów konkursów szkolnych. Przeprowadziliśmy 5 głosowań przyznając 

jednomyślnie dofinansowania na łączną kwotę 2030 zł. 

● Wniosek nr 1: Kwota 500 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 

8-2024/2025 

● Wniosek nr 2: Kwota 500 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 

9-2024/2025 

● Wniosek nr 3: Kwota 300 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 

10-2024/2025 

● Wniosek nr 4: Kwota 330 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 

11-2024/2025 

● Wniosek nr 5: Kwota 400 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 

12-2024/2025 

 

Ustaliliśmy, że na stypendia uczniowskie Rada Rodziców jest gotowa przeznaczyć ok 4000 zł – 

dokładna kalkulacja będzie znana w terminie późniejszym. 

Przegłosowano również udzielenie wsparcia na organizację zajęć z Native Speakerem w ramach dni 

języków obcych w nowym roku szkolnym. 

● Kwota 3000 zł; Za: 19; Przeciw: 0; Wstrzymujących się: 0 - Uchwała nr 13-2024/2025 

Wróciliśmy do tematu medali pamiątkowych; Pani Dyrektor sprawdzi aktualne zasoby i oszacuje ile 

jeszcze będzie potrzebnych. Jeśli będzie taka konieczność dofinansowanie zakupu kolejnej puli 

medali przegłosujemy zdalnie. 

Następnie przeszliśmy do spraw bieżących w tym: 

● Omówienie rozwiązania sytuacji zgłoszonej przez klasy 1-3 dotyczące nauczycielki j. 

angielskiego; Pani Dyrektor przeprowadziła superrewizję; wdrożyła narzędzia wsparcia 

nauczyciela; podkreślała bardzo dobra współpracę i otwartość rodziców i nauczycielki w 

procesie rozwiązania problemu 

● Omówiliśmy temat Kart Rowerowych – egzamin na Kartę Rowerowa odbywa się w klasie 4, 

co wynika z programu nauczania techniki; do sprawdzenia są przepisy w zakresie wieku 

dziecka –granicy wieku od kiedy może zdawać egzamin: 10 czy 12 lat. Jeśli będzie taka 

formalna możliwości Dyrekcja rozważy czy jest możliwe przeprowadzenia egzaminu również 

dla młodszych dzieci w ramach szkoły 

● Podsumowaliśmy i zebraliśmy opinie dotyczące warsztatów w zakresie uzależnień oraz 

konferencji, która odbyła się w szkole – każde działanie poszerzające wiedzę rodziców i 

nauczycieli o istniejących zagrożeniach jest wartościowe; podkreśliliśmy również 

niezaprzeczalną rolę rodziców w procesie wychowawczym 

Omówiliśmy zasadność kolejnego spotkania Rady rodziców na zebraniu czerwcowym i na ten 

moment ustaliliśmy, że jeśli nie ma takiej konieczności to spotkamy się we wrześniu. W razie pilnych 

tematów zebranie zostanie zwołane lub głosowania w miarę możliwości odbędzie się zdalnie. 



Pani Dyrektor podziękowała za frekwencję i aktywną współpracę z Rada Rodziców. Na tym 

zakończono zebranie 

 

Protokół sporządziła:  

Natalia Majkowska 

 


